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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XIII/2019 

XIII Sesja w dniu 12 sierpnia 2019  

Obrady rozpoczęto 12 sierpnia 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Sprawy organizacyjne. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. Poinformowała, że sesja Rady Miejskiej została zwołana na 

wniosek Burmistrza Prudnika z dnia 9 sierpnia 2019 r. w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

/wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej, co stanowi 

wymagane quorum. 
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2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu 

realizacji wspólnego projektu pn. „Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, 

Gminy Nysa, Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 (druk nr 203). 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu realizacji 

wspólnego projektu pn. „Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, Gminy Nysa, 

Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 (druk nr 203) omówił Wiceburmistrz Jarosław 

Szóstka.  

Radny Tomasz Wisła zapytał kto zajmie się opracowaniem dokumentacji technicznej 

zadania? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski w odpowiedzi 

poinformował, że jeśli dojdzie do realizacji projektu i Gmina otrzyma dofinansowanie do 

zadania wówczas w drodze przetargu zostanie wyłoniona firma, która wykona inwentaryzację 

drzewostanu oraz zdiagnozuje czy dane drzewo kwalifikuje się do wycinki, do leczenia czy 

też do innych zabiegów pielęgnacyjnych. Reasumując – wszystkie podmioty, które są 

uprawnione i które będą chciały złożyć ofertę będą miały do tego prawo. 

Radny Jacek Urbański zapytał jakie konkretnie kwoty można uzyskać z omawianego 

programu. Poruszył również kwestię zmian w budżecie dotyczących 12 tysięcy złotych 

„przerzucanych” między działami. Przypomniał, że kwota ta miała być przeznaczona na 

renowację pomnika oraz na prace inwestycyjne dotyczące alejek na cmentarzu. Zapytał co 

gmina może uzyskać z przesuwanych 12 tys. na omawiane zadanie.  

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard oznajmił, że wstępnie 

opracowany kosztorys zadania opiewa na kwotę 1,5 mln złotych, aczkolwiek będzie ona 

jeszcze zweryfikowana podczas postępowania przetargowego. Gmina przystępując do 

partnerstwa może uzyskać 85% dofinansowania, więc wkład Gminy w zadanie wynosić 

będzie jedynie 15%. Jest to wyjątkowa okazja. 

Sekretarz Marek Radom wytłumaczył, że w poprzednich latach prace na cmentarzu 

realizowane były z tytułu robót publicznych. W tym roku środki na roboty publiczne zaczęły 

pojawiać się w połowie czerwca, był tez problem ze stworzeniem ekipy odpowiedniej do tego 

typu prac. Dlatego też alejki na cmentarzu w tym roku nie były wykonywane tym systemem. 

Stąd kwota 12 tysięcy, która planowana była na materiał. 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard dodał, że kwota 12 tysięcy jest to 

wkład każdego z partnerów w wykonanie studium wykonalności, który jest dokumentem 

obowiązkowym.  

Radny Josel Czerniak zapytał dlaczego w projekcie nie uwzględniono drzewostanu na 

cmentarzu żydowskim? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard odpowiedział, że realizując 

jakikolwiek projekt gmina musi wykazać, że jest właścicielem danego obiektu, po drugie 

obiekty, które zgłoszone są do zadania muszą spełniać jedno z dwóch kryteriów: na danym 

terenie występują rośliny lub zwierzęta chronione lub występują tam gatunki inwazyjne.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały druk nr 203 pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu 

realizacji wspólnego projektu pn. „Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, Gminy 

Nysa, Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego” w ramach Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 (druk nr 203).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (5) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Zygmunt Trojniak, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

/Z przyczyn technicznych głosu nie mógł oddać radny Zygmunt Trojniak/ 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/200/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Bioróżnorodność 

bogactwem Gminy Głuchołazy, Gminy Nysa, Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego” w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok  

(druk nr 201). 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2019 rok (druk nr 201). Zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chce zabrać głos  

w sprawie? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 201 pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 201).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (5) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Zygmunt Trojniak, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

/Z przyczyn technicznych głosu nie mógł oddać radny Zygmunt Trojniak/ 

Wobec powyższego głosowania uchwała nr XIII/201/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 
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3) Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunikacji 

Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania własnego 

Gminy Prudnik (druk nr 202) 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu 

Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania 

własnego Gminy Prudnik (druk nr 202). Zwróciła się do radnych czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie? 

Radny Josel Czerniak zapytał dlaczego zadanie to nie zostało powierzone firmie 

prudnickiej? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wyjaśnił, że na jednej z poprzednich sesji radni wyrazili 

zgodę na wejście Gminy Prudnik do spółki PKS Głubczyce i powierzenie zadania jest 

następstwem tej decyzji.  

Sekretarz Marek Radom dodał, że przewóz dzieci z poszczególnych miejscowości do szkół 

będzie uzupełniał publiczny transport zbiorowy. Ilość kursów do poszczególnych 

miejscowości będzie zwiększony wraz z rozpoczęciem roku szkolnego. Tak jak do tej pory 

Gmina będzie dokonywać zakupu biletów miesięcznych dla dzieci dojeżdżających do szkół.  

Radny Zbigniew Kosiński zapytał co z nadzorem nad dojeżdżającymi dziećmi skoro 

transport ma być ogólnie dostępny dla innych użytkowników? 

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił, że w kwestii opieki nad dziećmi będzie tak jak 

dotychczas – opiekę w trakcie transportu sprawować będą najczęściej pracownicy świetlicy 

danej szkoły. Sekretarz dodał, że nowa ustawa o transporcie zbiorowym, która oczekuje na 

wejście zakłada łączenie kursów, czyli w ramach przewozów szkolnych kursy będzie można 

udostępniać dla mieszkańców danej miejscowości, w których autobusy nie kursują. Sekretarz 

poinformował również, że w gminach Lubrza, Prudnik oraz Głogówek zastosowano takie 

same rozwiązanie jeśli chodzi o transport dzieci do szkół. Jedynie Gmina Biała zdecydowała 

się na realizację zadania w ramach zamówienia ogłoszonego na stronie internetowej i będzie 

miała przewoźnika do realizacji przewozów szkolnych. Dodał, że nie orientuje się czy  

przewozy szkolne będą zabezpieczały również transport innych mieszkańców. Kontynuując 

Sekretarz oznajmił, że ważne jest aby przewozy odbywały się w oparciu o ustawę  

o publicznym transporcie zbiorowym. Jeśli nie ma zastosowania wspomniana ustawa to 

przetarg ogłaszany jest na podstawie ustawy prawo oświatowe i wówczas sytuacja wygląda 

już inaczej.  

Radna Urszula Rzepiela oznajmiła, że podczas poprzedniej kadencji wnioskowała  

o zmodyfikowanie transportu miejskiego poprzez wymianę dużych autobusów na mniejsze, 

po to, aby była większa dostępność do ciasnych uliczek oraz aby transport ten był bardziej 

ekonomiczny. Wówczas odpowiedziano, że Arriva nie ma możliwości zakupu mniejszych 

autobusów. Radna dodała, że w ostatnim dniach w Radio Opole słyszała informacje, że  

z funduszy unijnych niektóre gminy zakupiły autobusy hybrydowe i elektryczne. U. Rzepiela 

zapytała czy jest możliwość naśladowania tychże gmin przez gminę Prudnik? 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że pytanie to dotyczy komunikacji miejskiej i jest to 

zupełnie inna kwestia. Na ten moment rozstrzygnięty został przetarg i usługę dla gminy 

Prudnik realizuje PKS Opole. Umowa zawarta została na rok. Sekretarz dodał, że w tym 

momencie przewoźnik decyduje o wielkości autobusów. Oznajmił również, że jeśli chodzi  

o programy unijne – pieniądze są na wymianę taboru, a nie na zakup nowych autobusów. 

Sekretarz powiedział, że po upływie roku okaże się czy gmina będzie tworzyć swoją 

komunikację czy nadal będzie zlecać zadanie. 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard dodał, że jeśli chodzi o fundusze 

unijne to nie ma i nigdy nie było środków na zakup nowych autobusów. Są środki na ochronę 

środowiska i redukcję emisji spalin – czyli chęć zakupu autobusów ekologicznych wiązać się 

musi z wymianą autobusów generujących zanieczyszczenia.  
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Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 202 pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunikacji Samochodowej  

w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania własnego Gminy Prudnik (druk 

nr 202).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (6) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Z przyczyn technicznych głosu nie mógł oddać radny Zygmunt Trojniak/ 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała nr XIII/202/2019 w sprawie powierzenia 

Przedsiębiorstwu Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą  

w Głubczycach zadania własnego Gminy Prudnik została podjęta. 

 

3. Zamknięcie porządku obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca rady Alicja Isalska zakomunikowała 

zamknięcie XIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół sporządzono w 2-ch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje w aktach 

Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Prudniku 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


